



宏文學校
HONG WEN SCHOOL
30 TOWNER ROAD SINGAPORE 327829
TEL: (65) 6294 3340 FAX: (65) 62937625

HWS/17/057

29 March 2017

Dear Parents/Guardians

INFORMATION SHEET FOR APRIL 2017

(1) Public Holiday on 14 April 2017 - Good Friday

Good Friday falls on 14 April 2017, a Public Holiday.

(2) Semestral Assessment 1 Oral Examination for Primary 3 to Primary 6 pupils

The SA1 Oral Examination will be conducted from 20 April 2017 to 26 April 2017 for P3 to P6 pupils in the afternoon after curriculum time. The schedule is as shown in the table below. Please make the necessary transport arrangement for your child/ward on **21 April (Friday)** as there will be no school bus service on that day.

P6 SA1 EL Oral and CL e-Oral	20 April (Thursday) and 21 April (Friday)	Time: 2.00 p.m. to 4.15 p.m. (20 April) and 1.45 p.m. to 4.00 p.m. (21 April)
P3 SA1 EL and CL Oral	24 April (Monday)	Time: 2.00 p.m. to 4.15 p.m.
P4 SA1 EL and CL Oral	25 April (Tuesday)	
P5 SA1 EL Oral and CL e-Oral	26 April (Wednesday)	

(3) Annual School-Based Health Screening in Primary Schools

The School Health Service will be visiting the school from Tuesday 25 April – Tuesday 9 May 2017 to conduct the annual health screening exercise for all P1 to P6 pupils. Immunisation will be carried out for Primary 1 and Primary 5 pupils only.

(4) National School Games 2017

A number of our Sports CCA groups are currently participating in the on-going National School Games (NSG).

We wish all our pupil athletes the very best in their respective Championships!

We would also like to take this opportunity to thank all our parents for supporting and assisting our pupils in this journey. We hope that through the pupils' participation and involvement in the NSG, they will learn to work as a team, build their resilience and develop the spirit of excellence.

Yours sincerely

Poon Siow Leng
Principal

内容简译：

(1) 公定假日 (耶稣受难日)

4 月 14 日是耶稣受难日，为公定假日，学生当天无须上课。

(2) 年中口试 (三年级至六年级)

年中口试将在 4 月 20 日至 4 月 26 日进行。三至六年级的学生在放学后必须留下来进行口试。4 月 21 日 (星期五) 没有提供校车服务，请家长为受影响的孩子做出安排。

各年级年中口试详情如下表：

六年级英文和华文口试	4 月 20 日 (星期四) 和 4 月 21 日 (星期五)	4 月 20 日时间：下午 2 时至 4 时 15 分 4 月 21 日时间：下午 1 时 45 分至 4 时
三年级英文和华文口试	4 月 24 日 (星期一)	时间： 下午 2 时至 4 时 15 分
四年级英文和华文口试	4 月 25 日 (星期二)	
五年级英文和华文口试	4 月 26 日 (星期三)	

(3) 学生健康检查

卫生部学校保健服务部门的医务人员将于 4 月 25 日 (星期二) 至 5 月 9 日 (星期二) 为您孩子进行一年一度的健康检查。

小一和小五学生将接受疫苗注射。

(4) 2017 年全国校际运动会

我校的一些课外活动运动团队正积极投入在全国校际运动会中。

祝愿我校的运动健儿都能在各自的比赛中取得佳绩。

借此，也要感谢家长们在这些日子里所给予学生的支持与帮助。通过在这些比赛中的参与和体验，我们希望学生能够学习如何进行团队协作，培养自己坚韧不拔以及追求卓越的精神。

Commented [LS1]: 英文版本写的是 2016